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Nové e-neschopenky se budou plně testovat od října, řekl šéf ČSSZ

vloženo: 14.6.2019, 07.43

Praha 13. června (ČTK) - Nové elektronické neschopenky, které by se měly povinně používat od příštího
roku, začnou úřady, lékaři a zaměstnavatelé plně testovat letos v říjnu. Papírové tiskopisy o...

Setkání se zástupci vysočinských neziskovek

vloženo: 12.6.2019, 17.50

Děkuji Jaroslavě Šmrhové z KOUS Vysočina za uspořádání setkání se zástupci nestátních neziskových
organizací z našeho kraje. Široká škála sociálních služeb, které v regionu poskytují, je obdivuhodná. Stejně
tak jejich nasazení a...

Podpora pečujících o dlouhodobě nemocné

vloženo: 10.6.2019, 14.05

Daniela PÍSAŘOVICOVÁ, moderátorka -------------------- Už rok můžou lidé žádat o novou dávku dlouhodobého
ošetřovného. Má jim alespoň z části nahradit příjem, když doma pečují o své blízké. Praxe ale ukazuje,...
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Interpelace ve věci: Nedostatek očkovací látky proti spalničkám

vloženo: 6.6.2019, 21.35

Poslanecká sněmovna 6.6.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: Nedostatek očkovací látky proti spalničkám.

Peníze na sociální služby stále chybějí

vloženo: 5.6.2019, 23.10

Daniela PÍSAŘOVICOVÁ, moderátorka -------------------- Spor mezi ministryní práce Janou Maláčovou a
ministryní financí Alenou Schillerovou o 2 miliardy na sociální služby se prohlubuje. Šéfky resortů se stále
neshodly, z čeho...
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ČSSD i ANO podpoří mimořádnou schůzi sněmovny kvůli sociálním službám

vloženo: 28.5.2019, 21.56

Vládní ANO a ČSSD podpoří program mimořádné schůze sněmovny, která se má z popudu opozice konat ve
středu odpoledne k financování sociálních služeb. Oznámili to předsedové poslaneckých klubů obou vládních
stran...

Starostové vyzvali Babiše, aby zařídil vrácení stomilionové dotace pro Penam

vloženo: 28.5.2019, 21.47

Hnutí Starostové a nezávislí v úterý vyzvalo premiéra Andreje Babiše (ANO), aby zajistil, že společnost
Penam ze skupiny Agrofert vrátí stomilionovou dotaci na stavbu linky na výrobu toastového chleba.
Opozice...
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Opozice chce mimořádnou schůzi k penězům na sociální služby

vloženo: 22.5.2019, 23.30

Opoziční strany chtějí svolat mimořádnou schůzi Sněmovny a řešit na ní nedostatek peněz na sociální
služby. Podle předsedy KDU-ČSL Marka Výborného na péči o seniory, handicapované a další potřebné
chybí...

Návštěva Havlíčkobrodska

vloženo: 22.5.2019, 18.35

Velmi si vážím setkání v rámci poslaneckého dne na Havlíčkobrodsku a to jak z hlediska důležitých podnětů,
tak z lidského pohledu.
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HR Healthcare Forum 2019: Brand atraktivního zaměstnavatele

vloženo: 21.5.2019, 07.21

Jak být atraktivním zaměstnavatelem ve zdravotnictví?

Ohrožujete data pacientů, kritizují poslanci ministra

vloženo: 20.5.2019, 09.08

Už od června měli mít lékaři a lékárníci přístup k seznamu léků, které pacienti užívají. Přijetí plánu ministra
zdravotnictví Adama Vojtěcha (ANO) se ale komplikuje v Poslanecké sněmovně. Podle opozice...
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Spor o příspěvky na brýle pro dospělé

vloženo: 17.5.2019, 23.05

Světlana WITOWSKÁ, moderátorka -------------------- Dobrý večer, sledujete páteční Události České televize.
Politici se přou kvůli placení zdravotní péče. Po sporu o příspěvku na brýle teď řeší rovnátka. Dospělí už by...

E-neschopenka není dostatečně připravena! Doufám proto, že Senát prosadí odklad

vloženo: 13.5.2019, 08.18

KDU-ČSL jednoznačně podporuje zavedení elektronické neschopenky, nicméně jsme 10.5.2019 odmítli
podpořit v závěrečném hlasování návrh zavedení systému E-neschopenek již od 1. ledna 2020. 

Povinné e-neschopenky od ledna

vloženo: 13.5.2019, 08.08

Poslanci vládní koalice s podporou komunistů včera ve Sněmovně ve třetím čtení prosadili povinné zavedení
e-neschopenky od ledna 2020.
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Poslanecký klub KDU-ČSL nepodpořil návrh zavedení E-neschopenek kvůli jejich nedostatečné
připravenosti

vloženo: 12.5.2019, 10.14

Na páteční mimořádné tiskové konferenci zdůvodnili poslanci z klubu KDU-ČSL rozhodnutí nepodpořit v
závěrečném hlasování návrh zavedení systému E-neschopenek už od 1. ledna 2020. Podle nich je projekt
nedostatečně připraven...


